

The community of **hackerspaces**, many of which just recently saw the light of this world, is a continuous source of inspiration and motivation guiding our efforts. Popular venues abroad include the Metalab in Vienna, the C-Base in Berlin, the Le-Lab in Paris or the recently founded **hackerspaces** Sublab in Leipzig and μ^3 in Munich. All of these attract a significant number of enthusiasts and have proven that the idea is a viable one.

We would be very happy to welcome you on our website (www.hackerspace.lu), where additional information is available.

*La communauté des « **hackerspaces** », dont beaucoup n'ont vu que récemment la lumière du jour, est une source permanente d'inspiration et de motivation et elle guide nos efforts. Des exemples connus à l'étranger incluent, entre autres, le Metalab à Vienne, la c-base à Berlin, Le-Lab à Paris ou encore le Sublab à Leipzig et le μ^3 à Munich qui ont été créés récemment. Tous ces **hackerspaces** attirent un nombre significatif d'enthousiastes et ont su prouver que l'idée est viable.*

Nous aimerions vous accueillir sur notre site-web (www.hackerspace.lu) pour retrouver encore plus

Impressum:

www <http://www.hackerspace.lu>
email info@hackerspace.lu

This folder is released under a
Creative Commons Non-Commercial,
Share-Alike License

